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19. 7. 2023

Válku na Ukrajině cíleně vyvolaly USA. V českém tisku
o tom všichni drží hubu, upozornil Doubrava

pokec24.cz/nezarazene/valku-na-ukrajine-cilene-vyvolaly-usa-v-ceskem-tisku-o-tom-vsichni-drzi-hubu-upozornil-
doubrava

blognezařazené
Bývalý senátor Jaroslav Doubrava shrnul následky podepsání
smlouvy o obranné spolupráci mezi Českou republikou a USA.
Vlastní pohled uvedl ze své knihy Studená válka 2.0. V úvaze pro
neČT24 citoval vyjádření předních politiků a publicistů z různých dob
k základům bezpečnosti ČR.

Smlouva s USA je dokladem primitivity českých politiků. Bohužel, od
ČSSD přes gang ultrapravicových hlupáků, kteří dnes tvoří hnusně
fialovou vládu, až po relativně střízlivé ANO, politici ve své
vypočítavé tuposti odhlížejí od širších souvislostí. Typický je názor
Lubomíra Zaorálka, který se živil v letech 2014 až 2017 jako ministr
zahraničních věcí.

Dne 14. 7. 2023 v televizi (Studio ČT24) večer na otázku, zda
podpisem obranné smlouvy se Spojenými státy se nevzdáváme
suverenity, pronesl typickou nehoráznost politických primitivů:

https://www.pokec24.cz/nezarazene/valku-na-ukrajine-cilene-vyvolaly-usa-v-ceskem-tisku-o-tom-vsichni-drzi-hubu-upozornil-doubrava/
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„Samozřejmě se vzdáváme své suverenity. My se jí vzdáváme.
Nemáme ani 30 tisíc vojáků, máme 30 tanků, tak jako v této chvíli
ČR není v pozici, kdy jsme mívali 1500 tanků apod. a stejně to bylo
málo. Takže my jsme země, která se v jedné chvíli rozhodla, že svou
bezpečnost budeme budovat na základě spolupráce s ostatními. Na
tomto summitu byly přijaty obranné plány, které přesně
rozpracovávají, co která země má dělat a co má dodat. Toto je v této
chvíli naše jediná šance, jestli chceme zajistit svou bezpečnost.
Když jsme vstupovali do aliance, tak jsme to dělali. Víte proč?
Protože v té době nám ani tak nehrozilo Rusko, ale bylo to zvýšení
ratingu ČR. Cítili jsme, že jakmile vstoupíme do aliance, pak do EU,
tak jsme zabezpečený prostor, do kterého se nikdo nebude bát
investovat. Mimochodem dneska, když o to usiluje Ukrajina, tak má
podle mě velmi podobné přemýšlení, jako jsme měli my. … Takže
když někdo říká, že se mu to nelíbí a že bychom měli svrchovanost
obnovit, tak by mě velice zajímalo, jak si náš budoucí život s tou
svrchovaností bude představovat…“

To je doslovná citace přihlouplého názoru Lubomíra Zaorálka.

Vzpomínám si, že již v roce 1998 jsem četl v odborném vojenském
časopisu Vojenské rozhledy č. 2, kde publicista František Roček v
článku „Evropa 21. století – Podvědomá obava z konfliktu“ velmi
střízlivě napsal, že v obranné doktríně ČR jde především o střežení
vzdušného prostoru, schopnost obrany proti úderům ze vzduchu a
schopnost vypořádat se s teroristickými komandy, případně s
polovojenskými skupinami, které by mohly být součástí divokých
migračních vln. Nepotřebujeme ohromnou armádu a nepotřebujeme
spojeneckou alianci, která je agresivní a nevypočitatelná.

Válku na Ukrajině cíleně vyvolaly USA. K eskalaci a cílenému
výcviku a tichému vyzbrojování se hrdě hlásí. Jenom v oficiálním
českém tisku o tom všichni drží hubu. Výstižně to vykresluje oficiální
informace dvou autorů z června 2022: Barno, U.S. Army (ret.) a Dr.
Nora Bensahel. Jsou hostujícími profesory strategických studií na
Johns Hopkins School of Advanced International Studies a
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vedoucími pracovníky v Philip Merrill Center for Strategic Studies,
kde napsali: „…Jedním z jasných úspěchů na Ukrajině je míra, do
jaké americká armáda pomohla posílit ukrajinskou armádu od ruské
anexe Krymu v roce 2014. V úsilí, které do značné míry prošlo bez
povšimnutí médií i většiny vojenských pozorovatelů, se široká škála
amerických sil tiše střídala na Ukrajině, aby vycvičila tamní armádu.
Tyto snahy zahrnovaly výcvik v konvenční i nekonvenční taktice, v
používání pokročilých amerických zbraní a v profesionalizaci
důstojníků a poddůstojníků. … Ukrajina a Kalifornie jsou partnery od
počátku programu a zintenzivnily svou spolupráci od ruské anexe
Krymu v roce 2014. Šéf Kalifornské národní gardy, generálmajor
David Baldwin, spolupracuje s ukrajinskými silami po celá desetiletí
a začal jim pomáhat s přípravou na potenciální válku několik týdnů
předtím, než k ní došlo…“

V knize „Studená válka 2.0.“ jsem mj. napsal: „… Může za to do
nemalé míry i jedna americká husa – náměstkyně amerického
ministra zahraničí pro evropské záležitosti Victoria Nulandová. Např.
v rozhovoru s americkým velvyslancem v Kyjevě prohlásila „Fuck the
EU“. Nebo v době, kdy se spekulovalo, z koho udělat po
uvažovaném převratu prezidenta, odmítla V. Klička preferovaného
EU, protože USA chtějí premiérem Jaceňuka. Vrcholem bylo, když
veřejně řekla, že USA investovaly do „ukrajinské demokracie“ (čili do
podvratných operací) 5 miliard dolarů. … Pokud představitelka
administrativy USA přiznala, že na vlivové protiruské operace
Američané nacpali do Ukrajinců 5 miliard dolarů, byla to pro
Američany cena zcela minimální. Nejen, že 5 miliard připravilo
Rusko o souseda ve spřízněném režimu, ale také odstřihlo Rusko od
technologické ukrajinské základny. Část oprav vojenské výzbroje, ale
i část výroby součástek pro ruské zbraně (včetně leteckých a lodních
motorů) vyráběli pro ruskou armádu ve svých závodech Ukrajinci.

Tím, že provokatéři z Majdanu spolu s pravicovými politiky dosáhli
mezi Ruskem a Ukrajinou téměř stavu války, dosáhli téhož, jako by
USA nebo vojska NATO obsadila Ukrajinu.

https://warontherocks.com/2022/
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Když od března 2014 probíhala na východní Ukrajině válka mezi
proruskými enklávami a prozápadní kyjevskou ukrajinskou oblastí,
přední americký geopolitik G. Friedman ji hodnotil jako nejdůležitější
válku v Evropě od skončení studené války. Geostrategický význam
Ukrajiny vysvětloval slovy, že je životně důležitou nárazníkovou zónu
Ruska.”

Co dodat o mírumilovnosti USA a tím i jakési aliance NATO? Snad
jen připomenout slova našeho krále alkoholiků, když po odchodu
Sovětských vojsk řekl, že na naše území už nikdy nesmí vstoupit
noha cizího vojáka. Je velmi málo toho, s čím bych s ním souhlasil.
S tímto do posledního písmene! Smlouva je natolik darebná, že by
se k ní bez jakékoli výhrady měl v referendu vyslovit celý národ!!!
Skutečnost, že Senát toto darebáctví přijal, mne v jeho současném
složení nepřekvapuje. Jen tím dokazuje, že není tou pojistkou, že
většina jich zapomněla na svůj slib, který při nástupu k výkonu
svěřeného mandátu složili a podpisem stvrdili.

 https://42tcen.cz
 

sdíletj na

 Milion kusů dělostřelecké munice pro Evropský mírový
nástroj.

1200

 

Doubrava byl trnem v oku Tchaj-wanci a ostatní zaprodané bandě ve
spolku jménem

 Senát,to,co dnes veřejně říká, nebude určitě říkat dlouho,agent CIA
Koudelka a jeho

 nejvěrnější kamarádi soudruh Stříž a soudružka Bradáčová se už
postarají,aby skončil

 před lidovým soudem pro šíření nebezpečných dezinformací a v
životě už o něm neuslyšíme.

https://www.pokec24.cz/blog/milion-kusu-delostrelecke-munice-pro-evropsky-mirovy-nastroj-komentar-stepana-chaba/
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Nevím a netuším, zdali si to Ukrošváb uvědomuje, ale kvůli němu
zde v ČR došlo k výraznému propadu životní úrovně. Fialova vláda z
nás, občanů ČR, totiž chce vyrazit to, co Ukrošvábovi nacpala. To,
co dříve stálo 500 korun, je minimálně o dvě stovky dražší, a tam,
kde byla daň 15 procent, se chystá daň podstatně vyšší. Dobře to
Zelenskému řekl bulharský prezident : ” Vy válčíte, my to platíme.”

Odpovědět  Teuton
Teutone, tak to bylo sakra nasměrované. Tito současní dokončují
pouze to co ti předtím začali. Takových škodlivých ufounů, kteří se
potřebují obohatit na úkor svého lidu a to jakýmkoliv způsoby jsou
zde desetitisíce. Změňme systém a také člověka, pak se lze o
něčem bavit a něco lepšího očekávat. Kruci už to pochopte o co tu
vlastně jde. Proč neříkám pochopme, protože já to vím moc dobře,
tak se omlouvám, že do toho sebe nezahrnuji.

Odpovědět  Pavel z Moravy
Tohleto plácání na netu je ale je úplně k . Toho se ONI nebojí.

 Víš có? Napiš mi radši jak ti dupou králíci. To bude i zajímavější
téma. Tohle co bysme jakbysme je už tak profláklé, že se to nedá
číst. Jsem v ID šest let a proto jsem na diskuzích, protože mám na to
díky zdravotním problémům čas. Nevím jak to dělají ostatní, kteří
jsou tu celý den i v noci. Nemyslím to zle lidičky, ale už jsem z té
naší ležérnosti zoufalí. Moc dobře víte, že toto plácání nám ceny
energií nesníží. Když vezmu těch mých šest let co jsem byl na PP a
teď tuna se defakto píše to samé pořád dokolečka. Výsledek?
ŽÁDNÝ!! Omlouvám se ale mušel jsem to napsat. Heleďte ty cikáni,
řvou si sláva Putinovi a fízlácké mr*d*k*y neví co snimi. Čumí, být
tam jediný bílej, tak ho seberou. Cigoše nemusím, ale mám tam pár
kamarádů, nedavno jsem i jednomu prodal auto, že si to opraví a
světe div se, to auto vidím v provozu. Mám samozřejmě radost. Ale
hlavně drží při sobě, což se o nás nedá říci. Gádžo začne špekulovat
a to je problém.

Odpovědět  Pavel K
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Pavle, ty přece ale víš i ze svého okolí tak jako já, že není s kým do
toho jít. Hlavou zeď neprorazíme, to spíše ti mladí totálně
přeformátovaní a zblblí nám natlučou hubu a policie se bude dívat.
Oni žijí teď, tady a budoucnost a vlast je nezajímá. Však si to tady
brzy všichni odsereme, až se to tady zhroutí. Já pouze odpověděl
Teutonovi jak to vidím. Jinak potom mohu psát jedině, že jsme úplně
v dupě. Najdeš tady 3 miliony, které do toho půjdou? Vypišme soutěž
a uvidíme kolik nás bude, tak leda počet, který se vleze pod vozovou
plachtu. Za svůj život mám s tím už zkušenosti. Můj o 20 let starší a
hodně moudrý kamarád, který tady již není mi vždy opakoval – oni
jim dají trochu nažrat a ti jim budou sloužit do roztrhání těla. Tyhle
generace chtějí takhle žít, chtějí být otroci, tak na ně ser.me a
věnujme se potom pouze svým koníčkům když je všechno jiné k
hounu. Jaké generace zde vyrostli, takové zde jsou. Mně to se.re
enormně, ale co mám jako 70+ dělat.

Odpovědět  Pavel z Moravy
Klasik co proslul s “učit se, učit se, učit se,” tvrdil, že když je prohnilá,
tak prorazíš.

Odpovědět  Pavel z Moravy
Teď mi tedy řekni co mám psát? Vím že my dědkové jsme už mimo
hru, i když ne tak úplně, když jseš mobilní a dobře vidíš. Máš výhodu
a tou je zkušenost. Znám spoustu 70+ a jsou na tom daleko lepší
než já, tak co?!! A nebď moc skromný, ono těch co nejsou tak blbí
mezi 30-60 není zas tak málo. Ale je to přesně tak jak to popisuješ,
nedáme se dohromady a kdekdo se bojí, ne jít do toho, ale že
zůstane osamocen.

Jo, jo… Rothschildové si kdysi také vyhlédli jednoho malíře pokojů,
zafinancovali ho. Uměli rozeznat, že se jim tato vylízaná postavička
hodí ke svým plánům jak ještě více zbohatnout. Kdo vládne, resp.
vlastní USA je nepodstatné. Styl zůstává stejný. Dnes si našli
bezvýznamného komika, posadili ke korytu a metodu opakují. Nějak
na chlup je to podobné. Pak přispěchají a začnou zachraňovat
demokracii. To už známe. Jen nepochopím, že to neznají Evropští
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politici, hlavně naši zpovykaní pseudodemokraté. Při ekonomické
bídě v USA už stačí jen vydat válečné dluhopisy, aby to zaplatili
obyvatelé severoatlantického prostoru. Proč by to platili oni sami.
Oni přece shrábnou zisky. Tento ekonomický model je také moc
dobře známý. Pikantní na tom bude, že třeba lokajové jako ČR z
toho neuvidí ani cent… naopak, bude ještě splácet za toho šíleného
zneuznaného herce Kyjevského divadla

“Sveřepí Rusové ničí západní techniku”, píše dnes český zábavný
portál a proto ofenziva ukrošů nejde jak by měla, ale není zase příliš
pozadu za jejím plánovaným harmonogramem :o)

 Škoda že nejsem novinář nebo redaktor, rád bych také vtipně
přispíval na téma výhry korupcí prolezlé okrajiny nad jadernou
velmocí :o)))

Odpovědět  Zmatený
no že se nestydí ti Rusové, co? Ničit takovou vzácnou techniku!
Vůbec je veselo. Já to šla hledat, tenhle titulek a nenašla jsem – zato
jsem narazila na dva další skvosty:

Kyjev přesvědčuje západní firmy, aby přesídlily z Ruska na Ukrajinu
 „Sláva Putinovi!“ Romové se v Krupce utrhli ze řetězu. Policie tomu

záměrně nechává volný průběh
 V životě by mě nenapadlo, že tu šílenou rusofobii budou rovnat do

latě právě cigáni Protože co teď má takový vášnivý protiputinovec
dělat, aha? Začít nadávat cigánům? Na sítích??

Odpovědět  zuzana
Zuzano díky, opravdu velmi dobrý článek, který by měl být
srozumitelný kdekomu. Jenže, jenže asi nebude, lidi to ve většině
nezajímá. Zajímají je slevy v Kaufu a jestli není v Chorvatsku dráž.

Každá vláda se má nebo předpokládám, že má vize na delší, než 4
leté období. A chová se tak, aby byla pokud možno zvolena i v
dalších volbách. Tato vláda to nedělá.Jak to? Uniká mi něco? Jakoby
věděli, že budou zvoleni stejně, nebo že tam za 4 roky prostě furt

https://www.novinky.cz/clanek/ekonomika-kyjev-presvedcuje-zapadni-firmy-aby-presidlily-z-ruska-na-ukrajinu-40438214#dop_ab_variant=0&dop_source_zone_name=novinky.sznhp.box&dop_req_id=cWdKP4AOXn0-202307191527&dop_id=40438214&source=hp&seq_no=7&utm_campaign=abtest230_hlavicka_na_telefonu_varB&utm_medium=z-boxiku&utm_source=www.seznam.cz
https://www.novinky.cz/clanek/krimi-slava-putinovi-romove-se-v-krupce-utrhli-z-retezu-policie-tomu-zamerne-nechava-volny-prubeh-40438184#dop_ab_variant=0&dop_source_zone_name=novinky.sznhp.box&dop_req_id=cWdKP4AOXn0-202307191527&dop_id=40438184&source=hp&seq_no=8&utm_campaign=abtest230_hlavicka_na_telefonu_varB&utm_medium=z-boxiku&utm_source=www.seznam.cz


8/9

budou.
Jestli by něco a je to asi bláhové, volby pomohly, tak proč si myslíte,
že by nemohly kandidovat za jednotnou kandidátku takoví jako
Skála, Konečná, Paroubek, ale taky Rajchl, a další?Projekt na
odstranění škůdců by byl jednotný, a lidi by zakroužkovali tu
variantu, která se jim líbí nejvíce, tedy ty kandidáty.

 Jo a shlédl jsem 2 rozhovory a doporučuju- oba pánové mluví
naprosto fantasticky

 https://www.youtube.com/watch?v=7sgbKWYeNB0
 a

 https://www.youtube.com/watch?v=YWW18lsHqKY

Odpovědět  eFPe
Nu, já nevim. Ale myslím si, že stoupenců má tato vláda dost na to,
aby dokázali zkomplikoval občanům našeho státu život. Stačí se
podívat do diskuzí na IDNESu a podobných serverech. To
neznamená, že není potřeba vyvinout maximální úsilí na to, aby se
tahle situace změnila. Ale z které strany začít?

Zaorálku, Zaorálku, kdysi se mi zdálo, že si
 vás člověk může alespoň trochu vážit, ale vy jste opravdu všichni z

jednoho hnízda zaprodanců. Nu, teď se opravdu oddělí zrno od plev.
Jednou možná přijde čas, kdy vás budoucnost po právu ocení.
Opravdu si vás musí normální občan této ještě země, nyní již jasné
kolonie všechny zhnusit. Dostali jste tuto vlast do otrockého
postavení vůči vašim páníčkům. Osudná porážka na Bílé Hoře před
vašimi činy v současnosti bledne závistí.

Odpovědět  Pavel K
To já vím a víme to tady všichni. No tak si počkáme na konec a
zatím se budeme bavit o V.V.PUTINOVI a Rusku.

Strašnou roli v tom brainwashingu Československa hrají zneužívaná
masmédia, ovládaní nacistickými štváči. Výjimku netvoři ani Proglas
či Noe a Lux, kde největší kleronacistickou zosobňuje msgr Martin

https://www.youtube.com/watch?v=7sgbKWYeNB0
https://www.youtube.com/watch?v=YWW18lsHqKY


9/9

Holík. Tihle Goebelsovi pohrobci budou muset jednou stanout před
dalším Norimberským procesem.

Strašnou roli v tom brainwashingu Československa hrají zneužívaná
masmédia, ovládaní nacistickými štváči. Výjimku netvoři ani Proglas
či Noe a Lux, kde největší kleronacistickou bestii zosobňuje msgr
Martin Holík. Tihle Goebelsovi pohrobci budou muset jednou stanout
před dalším Norimberským procesem.

Tak veru, darebácky štát USA je za tým čo sa dnes deje na Ukrajine.
SR by mala okamžite opustiť EU a mala by vystúpiť zo zločineckej
teroristickej organizácie NATO!!!

Odpovědět  aamater
Ano, ale až skutečně vstanou ti praví noví bojovníci. S
přeformátovanými dětmi to ale nepůjde. A to je ta příčina všeho. A
starým by se muselo také nalít trochu důstojnosti do kokosu a to
také nepůjde, protože v Kaufu jsou slevy a nějaké pakulturní seriály
v telce běží stále. Vždyť jim to jeden takový, nějaký Topolánek, mistr
nad mistry říkal. Tak se mějte a pěkný den.

Pozorujeme 30let pomalý sešup národa většinou levicového a tedy
revolučního v masu bučícího stáda jdoucího na porážku.Proto
současná vláda si může dělat co chce.Myslím si, že bude trvat
dalších třicet let ,než se probudí národní sebevědomí.

 
 


